Dear Acquitted Ones,

Now, there, "they," not the sinner. "They," that is, the church of that day, they found fault with the Man Who was the Word. Is that right? They found fault with the Man Who was the Word. Now they find fault with the Word working through the man.

From the beginning the world has turned Him down, rejected Him, refused to stay with His Word by keeping with their traditions, their creeds, their ideas. They have always missed God's program; God, as a Man, who was the Word, and now the Word working through the man.

But in our day He said, "I will have a small group, a chosen few. They were in Me from the beginning. They will receive Me and believe My Word and the man I have chosen to reveal My Word. He will be My Voice to them."

"They won't be ashamed to proclaim My Voice. They won't be ashamed to tell the world I have come again and have manifested Myself through human flesh as I said I would. This time they won't worship the man, but they will worship Me, the Word, that will speak through the man. They will love Me and proclaim Me with every fiber of their being."

"Thus, I have given them all they have need of to become My Bride. I have fortified them with My Word; for they ARE MY WORD made flesh. If they need healing, they speak My Word. If they have any obstacle that hinders them, they speak My Word. If they have a child that has drifted away, they speak My Word. Whatever they have need of, they speak My Word, for they are My Word made flesh in them."

"They know who they are, for I have revealed Myself to them. They have stayed true and faithful to My Word and are uniting together around My Voice. For they know My Voice, My Word, My Holy Spirit. They know, where the Word is the Eagles will be gathered." 亲爱的被宣告无罪的人们.

现在,那里,"他们",不是指罪人。"他们",就是那时代的教会,他们要挑**这个人**的错,**这人是神的道**。对吗?他们要挑他的错,而他是**神的道**。现在他们要挑在这人里面运行的神的道的错。

从一开始,这个世界就拒绝了祂,否绝了祂,通 过坚守他们的传统、他们的信条和他们的想法, 从而拒绝留在**祂的话语**里面。他们总是错过神的 计划;神,作为一个**人**,祂就是**道**,而现在那**道** 正借着这人来运行。

但在我们的日子, 祂说:"我将拥有一小群人, 被 拣选的少数。他们从起初就在我里面。他们将接 受我, 相信我的话语, 以及我所拣选来揭示我话 语的那个人。祂将成为我向他们发出的声音。"

"他们将不会耻于宣告**我的声音**。他们不会耻于告诉世界,我已再次来临,并像我所说的那样,借着人的肉身显现了我自己。这一次,他们不会敬拜那个人,而是会敬拜**我**,就是将借着那个人说话的**道**。他们将用他们全身心的每一根纤维来爱**我**并宣扬**我**。"

"因此,我已将他们所需的一切赐给了他们,好让他们能成为**我的新妇**。我已用**我的话语**坚固了他们;因为他们**是我的道**成为了肉身。如果他们需要医治,他们就说出**我的话语**。如果他们有任何阻碍他们的障碍,他们就说出**我的话语**。如果他们有孩子已经远离了神,他们就说出**我的话语**。 无论他们需要什么,他们就说出**我的话语**,因为他们就是**我的道**在他们里面成为了肉身。"

"他们知道他们是谁,因为我已经向他们启示了**我自己**。他们一直忠实及忠心于**我的话语**,并且正围绕着**我的声音**联合在一起。因为他们认识**我的声音,我的话语,我的圣灵**。他们知道,神的**道**在哪里,**鹰**就会在那里聚集。"

As His prophet speaks His Word and indicts this generation for the second crucifixion of Jesus Christ and proclaims them doomed, the Bride will be rejoicing. For we know WE ARE His Bride that has accepted and received His Word. We cry out from the depths of our heart and say:

I am Yours, Lord. I lay myself on this altar, just as consecrated as I know how to make myself. Take the world from me, Lord. Take the things from me that's perishable; give me the imperishable things, the Word of God. May I be able to live that Word so closely, till the Word will be in me, and I in the Word. Grant it, Lord. May I never turn from It.

There is life, and there is death. There is a right way, and there is a wrong way. There is truth, and there is a lie. This Message, this Voice, is God's perfect provided way for today. Come join a portion of God's mighty Bride as we gather around His revealed Word and hear the Message: The Indictment 63-0707M.

Bro. Joseph Branham

当祂的先知说出**祂的话语**,控告这个世代将耶稣基督重钉十字架,并宣告他们的命运已被注定时,**新妇**将会欢欣鼓舞。因为我们知道,**我们就**是那已接受并领受了**祂话语**的**新妇**。我们从我们的内心深处呐喊,说:

主啊,我是你的。我把自己放在祭坛上,尽我所知地,将自己奉献给主。把世界从我里拿掉,主啊,把那些将要灭亡的东西从我里头拿掉;赐给我那些永不灭亡的东西,就是神的道。愿我能完全把神的道活出来,以至于神的道在我里面,我在神的道里面。主啊,求你应允。愿我永远不会偏离**它**。

有生命,也有死亡。有一条正确的路,也有一条 错误的路。有真理,也有谎言。

这个**信息**,这个**声音**,就是神为今天所预备的完美的道路。来加入神大能新妇的一部分,我们聚集在祂被揭示的话语的周围,聆要聆听这个信息:*63-0707M《起诉》*。

约瑟·伯兰罕弟兄